
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 7. marca 2012 

 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  P. Mišík, V. Štefanec 
 
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce.  
 
Program:  
1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Správa o činnosti 
3. Zmluva o odvoze komunálneho odpadu - Obec Pruské 
4. Návrh na prijatie peňazí do súdnej úschovy podľa ust. § 185a Občianskeho 

súdneho poriadku  
5. Rozpočtové opatrenie č. 8 
6. Prijatie preklenovacieho úveru na dobu úhrady projektu do poskytnutia 

nenávratného finančného príspevku 
7. Žiadosť o zriadenie stávkovej kancelárii STAR DOGS v obci Dulov 
8. Žiadosť o rozšírenie územného plánu obce  
9. Nájomná zmluva o umiestnení informačnej tabule  
10. Rôzne 
11. Záver 
 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, 
    Mgr. V. Mišíková,  J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 1. bodu:  Kontrola plnenia uznesení 
 Na posledných  zasadnutiach obecného zastupiteľstva neboli uložené 
uznesenia. 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Dňa 3.2.2012 zorganizoval Obecný úrad v Dulove  výdaj potravinovej 
pomoci sociálne odkázaným občanom a dôchodcom. Starostka obce poďakovala 
zástupcovi  P. Mišíkovi  a poslancom V. Štefancovi, J. Sporišovi a A. 



Dobrodenkovi  a tiež pracovníčkam  OÚ  za zvládnutie  výdaja potravinovej 
pomoci. 
 Dňa 10. 2. 2012 zorganizovala MŠ  detský karneval pre  deti Dulova. 
 Fašiangovú sobotu opäť úspešne realizoval predseda kultúrnej komisie J.  
Sporiš  spolu s TJ Dulov. O podujatí sa objavila správa i v regionálnych 
novinách. Jediná pripomienka organizátorom – je potrebné  aj po formálnej 
stránke dať veci do poriadku – zmluva o prenájme podľa Prevádzkového 
poriadku budovy KD. 
 V dňoch 15.2. až 18. 2. 2012 aj na území našej obce intenzívne snežilo. 
Sprejazdňovanie miestnych komunikácii – odhŕňanie snehu  zabezpečuje 
Agrodulov na základe zmluvy o dielo.  Tento raz bolo obci Dulov 
vyfakturovaných 880 €. 
 Dňa 29. 2. 2012 z dôvodu topenia snehu  boli monitorované  korytá 
potokov na našom území. Hrozilo, že sa vyleje potok – jarok  v strede časti obce 
Nová Ves na miestnu komunikáciu. Starostka obce poďakovala DHZ v Dulove, 
aj jej najmladším členom, tiež niektorým poslancom,  že rýchlo reagovali 
a uvoľňovali koryto tohto jarku.  Dňa 1.3.2012 sa situácia opakovala,  znova 
pomáhali hasiči a tiež niektorí občania. 
 Dňa 29.2.2012 sa starostka obce zúčastnila spolu s predsedom Urbárskej 
obce  Ing. D.  Figúrom  INFODŇA, ktorý zorganizovala MAS Vršatec 
k Opatreniu 3.2.A – Podpora činnosti v oblasti vidieckeho cestovného ruchu. 
Jedná sa o opatrenie  pri ktorom možno žiadať  spolufinancovanie až do výšky 
50%  a 100 tis. €, v závislosti od podaného projektu. Urbárska obce  má záujem  
v dlhšom časovom horizonte v oblasti svojho záujmu – jazerách  realizovať  
oddychovú oblasť, opravu ciest, ťažbu štrkopiesku v spolupráci aj s obcou 
Dulov. 
 Obecný úrad  v spolupráci s materskou školou pripravuje žiadosť 
o nenávratný finančný príspevok. Ministerstvo školstva zverejnilo výzvu, ktorá 
umožňuje čerpať prostriedky na náradie a náčinie pre MŠ. Maximálna výška 
dotácie je 3.300 €, spoluúčasť obce je 5%, čo predstavuje 165 €. 
 Kronikár obce J. Parišev  predložil rukopis návrhu na zápis do kroniky 
obce za rok 2011. Po konzultácii s predsedom kultúrnej komisie J. Sporišom  
a po drobných úpravách  zapíše J. Parišev  udalosti roku 2011 do obecnej 
kroniky. 
 Dňa 17. 3. 2012 pozýva Výbor Urbárskej obce Dulov na Valné 
zhromaždenie členov Urbárskej obce. Obec Dulov je členom UO. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 



K 3. bodu: Zmluva o odvoze komunálneho odpadu - Obec Pruské 
 Pracovný materiál predložila starostka obce (Príloha č. 1) 
 
Poslanci hlasovali o schválení Zmluvy o zbere  a preprave odpadu s Obcou 
Pruské na rok 2012 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková,  J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 4. bodu: Návrh na prijatie peňazí do súdnej úschovy podľa ust. § 185a 
Občianskeho súdneho poriadku  
 Prítomný aj ďalší člen obecného zastupiteľstva R. Žalúdek. 
 Poslanci dostali k uvedenému bodu interný materiál a hlasovali 
o schválení použitia rezervného fondu vo výške 9.692,82 € - uloženie peňazí do 
súdnej úschovy na mimoriadnu okolnosť obce podľa § 10 odseku 8 zákona č. 
583/2004 Z. z. v platnom znení.  
 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
           Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 5. bodu:  Rozpočtové opatrenie č. 8 
 Návrh  na zmenu rozpočtu, ktorým sa upravuje rozpočet k 31. 12. 2011 
predložila Mgr. K. Tomanová  (Príloha č. 2) 
 
Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 8, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 31. 11. 2011 
  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
           Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 6. bodu: Prijatie preklenovacieho úveru na dobu úhrady projektu do 
poskytnutia nenávratného finančného príspevku 
 Návrh na prijatie preklenovacieho úveru  predložila  Mgr. K. Tomanová. 
Obec požiadala o ponuky na preklenovací úver aj v iných bankách. VÚB 
predložila výhodnejšiu ponuku ako Prima banka. Preto predložený návrh 



uznesenia z pracovného (interného) materiálu bol upravený o vypustenie názvu 
banky a časti uznesenia o ručení úveru. Vyberie sa úver v banke, ktorá predloží 
najvýhodnejšiu ponuku.   
 
Poslanci hlasovali o schválení úveru vo výške 48.939,39 € za podmienok 
dojednaných v príslušnej úverovej zmluve,  s možnosťou prolongácie zmluvy 
dodatkom, na účely zabezpečenia financovania investičného projektu: Úprava 
verejných priestranstiev Obce Dulov v zmysle zákona č. 503/2001 Z. z. 
o podpore regionálneho rozvoja formou nenávratného finančného príspevku 
cestou PPA, č. zmluvy 4700003  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
           Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 7. bodu: Žiadosť o zriadenie stávkovej kancelárii STAR DOGS v obci 
Dulov 
 Starostka obce predložila žiadosť stávkovej kancelárie STAR DOGS 
o zriadenie stávkovej kancelárie v Obci Dulov (Príloha č. 3). Doteraz bývali 
v obci umiestnené 2 – 3 hracie automaty v hostincoch. Od 1.1.2013 už môžu byť 
umiestnené len v herniach.  
A.Dobrodenka – predpokladá nízke výnosy stávkovej kancelárii vzhľadom na 
veľkosť obce.  
P. Mišík – je proti stávkovej kancelárii, prevádzkujú sa tam hazardné hry. 
Žalúdek – je to určitá forma podnikania.  
 
Poslanci hlasovali o schválení zriadenia stávkovej kancelárie v Obci Dulov.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 0 hlasov   
Proti   - 4 hlasy (P. Mišík, Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Zdržal sa  - 3 hlasy (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, R. Žalúdek)  
Zriadenie stávkovej kancelárie nebolo schválené.  
 
K 8. bodu: Žiadosť o rozšírenie územného plánu obce  
 Starostka obce predložila žiadosť Ing. S. Bartáka z Bohuníc o rozšírenie 
územného plánu obce (Príloha č. 4) 
Starostka obce – jazerá sa vybudovali na základe stavebného povolenia na 
výstavbu rybníkov, rybárske prístrešky sú povolená na základe ohlásenia 
drobnej stavby. Preto sa aj predseda UO zúčastnil na infodni MAS – majú 
záujem o získanie financií na projekt oddychovej zóny.  
A.Dobrodenka – je za vybudovanie oddychovej zóny, ale investorom  by mala 
byť Urbárska obec. Oblasť je aj záplavovým  územím. 



Starostka obce – Ing. S. Barták  už pred 2 mesiacmi podal žiadosť, bol 
upozornený na záplavové územie. 
M. Katerinčin – má obec vypracovaný záplavový plán? 
Starostka obce – je zriadená nová inštitúcia, ktorá monitoruje záplavové územia, 
obec nemá vypracovaný takýto plán.  
M. Katerinčin – potom obec zodpovedá za výstavbu v takýchto oblastiach.  
R. Žalúdek – ak sa teraz schváli a v budúcnosti zamietne, aby nebol voči obci 
opäť vedený súdny spor na vymáhanie nárokov.  
  
Poslanci hlasovali o súhlase s rozšírením územného plánu obce v súlade so 
žiadosťou Ing. Stanislava Bartáka. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 1 hlas      (Ing. V. Backo)  
Proti   - 6 hlasov (A. Dobrodenka, P. Mišík, Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, 
            V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
Rozšírenie územného plánu v súlade so žiadosťou Ing. S. Bartáka nebolo 
schválené.  
 
K 9. bodu: Nájomná zmluva o umiestnení informačnej tabule  
 Starostka obce predložila návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy 
o umiestnení informačnej tabule združenia MAS Vršatec, ktorej je obec Dulov 
členom (Príloha č. 5). 
A. Dobrodenka – kto platí tabuľu? 
Starostka obce –  z projektových prostriedkov. 
J. Sporiš – je riziko rozbitia tabule, preto treba vybrať vhodné miesto. 
Informačná tabuľa pri Légii je v zlom stave.  
 
Poslanci hlasovali o schválení prenájmu časti pozemku (2 m2) parcela č.  KN      
1 do 31. 12. 2022  za nájomné 1 € za celé obdobie platnosti nájomnej zmluvy 
v prospech nájomcu MAS Vršatec. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
           Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 10. bodu: Rôzne  
 Obecné zastupiteľstvo 16. 1. 2012 Uznesením č. 2 schválilo mimosúdnu 
dohodu s M. Červenákovou vo výške 1.800 €. Suma bude uhradená v troch 
splátkach apríl, august, december 2012. Keďže tento výdavok  nie je 
rozpočtovaný, starostka obce navrhla jeho úhradu z rezervného fondu v súlade 
so zákonom o rozpočtových pravidlách. 



 
Poslanci hlasovali o schválení použitia rezervného fondu vo výške 1.800 € - 
úhradu záväzku z mimosúdnej dohody na mimoriadnu okolnosť obce podľa § 10 
odseku 8 zákona č. 583/2004 Z. z. v platnom znení. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
           Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
 Starostka obce predložila termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva na 
tento rok s konaním v stredu o 18.00 hodine: 7. marca, 6. júna, 22. augusta, 31. 
októbra, 12. decembra. 
 
  Dnes bola doručená na obecný úrad žiadosť o zamietnutie  výstavby 
bytového domu na parcelách č. KN 98-101 a 106. Susedia nesúhlasia 
s výstavbou a zosúladením územnoplánovacej dokumentácie.  V roku 2011 bolo 
prijaté uznesenie, ktorým sa schválilo zadanie vypracovania územného plánu.  
Starostka obce -  musí sa poradiť so stavebným úradom.  
R. Žalúdek – občanom treba oznámiť, že nemáme možnosť zakazovať výstavbu.  
 
J. Parišev – dlho nebol na zasadnutiach. Má nasledovné pripomienky: súdny 
spor s M. Červenákovou – myslí si, že to nie je len 1.800 €  - výška mimosúdnej 
dohody, ale treba vyčísliť aj financovanie právnika, cestovné a telefónne 
výdavky. Preto žiada ekonomickú komisiu o vyčíslenie celkových nákladov  a je 
to na svedomí tých, ktorí to zapríčinili. Ohľadom čakárni prosí komisiu 
životného prostredia, aby si pozrela ich stav – sú na vstupe do obce. Párkrát to 
už vyčistil. Navrhuje, aby organizácie, ktoré sú obcou dotované sa zapojili. 
V minulosti boli soboty cti a týždne pracovnej aktivity. Poplatok za odpad – čo 
viedlo ekonomickú komisiu, aby zvýšili poplatok o 60%? Kontajner z cintorína 
už v tomto roku má vyvážať na svoje náklady obec Horovce, prečo je zvýšenie 
poplatku?  Kontajner od cintorína nebol vyvezený a boli už 3 pohreby, ľudia 
chodia okolo na bohoslužby.  Po obci sú rozmiestnené nádoby na železo a sklo, 
navrhuje zvýšiť počet nádob. Odpad je v ich okolí porozhadzovaný. Dá si 
komisia životného prostredia námahu, aby skontrolovala, čo dávajú občana do 
popolníc? Stavebná komisia - most cez Suchlicu sa pomaly rozpadá, sú tam 
jamy, ktoré sa zavážajú šutolinou, ktorú autá rozvozia a je to bez účinku. 
Webová stránka obce – v jeseni tu bol Američan, zaujímal sa o obec, 
z internetovej stránky fotka rodinného domu pri V. Štefancovi už nevyzerá tak 
ako v skutočnosti, mala by sa stránka zaktualizovať. Budov je dosť. Aj na 
cintoríne sa budova sľúbila za bývalého vedenia obce. Je smutný, že lipa sa 
vyrúbala, projekt si inak  predstavoval. Jedno auto tam parkuje, keby tam bola 
radšej zeleň a tá lipa bola vysadená v r. 1968, v období mobilizácie, po celej 



republike sa vysádzali lipy – dáva údaj do archívu, lipa predstavuje symbol 
Slovanov.  Kríž mal zostať, kde bol, v tridsiatich rokoch bol posvätený, má 
svoju históriu. Nevie, či to bolo správne rozhodnutie. Ani dvesto ročné lipy 
neboli ešte nahradené. V roku 2011 bola vyhlásená súťaž o strom EÚ. Lipa zo 
SR sa umiestnila na 4. mieste. Cintorín – treba jednať s Horovcami. Už sa 
zapĺňa posledný rad. Upozorňuje  na to ako správca cintorína. Pripomína, že 
v dome nádeje nie sú sprístupnené WC. Suchlica – treba vyzvať Váhostav, za 
viaduktom  málo chýbalo k záplave.  Kronika – J. Sporiš doniesol pripomienky. 
Takú spoluprácu si nevie predstaviť, nemal doteraz také problémy. Žiada 
prizvať ku korektúram, nech je to čisté.   Minulý rok bol zápis do kroniky 
dvakrát pripomienkovaný a nakoniec ste mi to dali na zápis v plnom znení. 
Starostka obce – korektúry robila ona, prehodnotila zápis s komisiou. Myslí si, 
že to nie je predmetom dnešného jednania. J. Parišev je pracovníkom obce 
a preto môže prísť na obecný úrad  a nie teraz na zastupiteľstve rozpitvávať 
problémy. Váži si jeho prácu správcu cintorína a kronikára.  
J. Parišev – berie vysvetlenie, ale J. Sporiš povedal, že pripomienky dalo obecné 
zastupiteľstvo.    
Starostka obce – preto si pripomienky preberú spolu s J. Pariševom. Zistí, či 
zápis do kroniky  má schvaľovať obecné zastupiteľstvo. Po prekonzultovaní dá 
pokyn na zapísanie.  
J. Sporiš – vlani bol zápis prejednávaný, nebol čas naviac, boli spísané 
pripomienky, viac menej kozmetické: o niečom bolo písané na viac strán, 
naopak iné udalosti neboli spomenuté. Boli spomínané niektoré mená, iné 
chýbali.  
J. Parišev – verí, že sa nájde spoločná reč. Pozitívne stránky v obci – lavičky na 
ihrisku, vybavovanie projektov pre obec, zlepšenie kultúry, obnova budovy ZŠ, 
organizácia Behu okolo Dulova, hasiči mali veľmi kvalitné výsledky.  
J. Sporiš – pripomienka k odpadkom v čakárniach -  pred futbalovými 
tréningami zbiera tiež odpadky okolo ihriska.  
J. Parišev – cesta od cintorína na Pruské je klopená na Gajdoša, pri daždi silný 
prúd vody tečie z vrchu cesty do dediny. Keby sa podarilo cestu klopiť inak.  
A. Dobrodenka - kronika by mala obsahovať zápisy najmä o obci a menej 
o udalostiach v štáte.  Pamätnú tabuľu k Behu okolo Dulova navrhuje umiestniť 
k budove  a nie k ceste ako sa pôvodne navrhovalo.  
Starostka obce – k mimosúdnej dohode s M. Červenákovej – ostatné výdavky 
súvisiace so súdnym sporom  sa sledujú v celkových bežných výdavkoch obce. 
Čakárne už aj ona viackrát upratovala. Výška poplatku za odpad – poslanci boli 
informovaní, čo do ceny vstupuje. Náklady na likvidáciu odpadu už minimálne 
3 roky dotuje. Iné obce majú poplatok na úrovni 12 – 14 €. Kontajner z cintorína 
v roku 2011 vyvážala obec Dulov na svoje náklady, v roku 2012 majú Horovce. 
Nádoby na separovaný odpad sa priebežne pridávajú.  Na rekonštrukciu mostu 
cez Suchlicu bolo možné podať projekt cez MAS Vršatec. Starostka prihlásila 
obec Dulov, ale každá obec si nárokovala 80 tis.  € a Dulov už mal o 14 tis. € 



prečerpaný limit. Výrub lipy – na upravovanom priestranstve je malý priestor, 
kríž pri súčasnej premávke už nebol na dôstojnom mieste, nad ním je elektrické 
vedenie, za ním rozvodné skrine. Konzultovala vysvätenie s p. farárom. 
O vysadenie líp je záujem aj zo strany Mgr. D. Mončeka. Návrh  experta je 
vyfrézovať  pne a až potom nová výsadba. Náklady  vychádzajú na vyfrézovanie 
200 € a sadenice líp 300 €. Práce treba previesť do konca apríla  alebo na jeseň.  
R. Žalúdek – pozemok kde boli lipy je SPF-u.  
Starostka obce – dokončenie nového cintorína je vecou obce Horovce. Len na 
oplotenie je vysoká položka. WC v dome nádeje je kompetencii obce Horovce. 
Na čistenie  Suchlice je prísľub od Povodia Váhu pod viaduktom a mostom nad 
hlavnou cestou.  
Ing. V. Backo – čo ešte obsahuje úprava priestoru pri trojuholníku?  
Starostka obce – vchody budú ohraničené   exteriérovými kvetináčmi, na 
priestranstve budú lavičky a informačná tabuľa.  
J. Parišev – most by sa mohol opraviť spoločne s Horovcami.   
Starostka obce – bola na rokovaní so starostom Horoviec. Pri vykonávaní 
služieb pre obe obce časť platí jedna, iné zas druhá.   
 
K 10. bodu: Záver 
 Starostka obce sa poďakovala prítomným za účasť.  
 
  
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová     
 
 
 
Zápisnica je prečítaná a overená.  
 

 
v.r. 

_________________________________ 
O v e r o v a t e l i a 

 


